
 
Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 2. juni 2025 

18.00-20.30 afd. Søndre 

 

Afbud: Nina 

Referent: Søren 

Der serveres smørrebrød til mødet 

 

Elevråd: afbud 

1 Godkendelse af dagsorden  
 
 
Godkendelse af referat  

Punkt om dispensation for elevtal på kommende 8. årgang tilføjet 
som punkt som nyt punkt 4. Arbejde med principper udskydes til 
efter sommer. 
Referat godkendt. 

 

2 Suppleant indtræder pr. august. 

• Anna Louise stopper i SB 

• Orientering ift. Gyms 
repræsentation 

 
Velkommen til Bine, der deltog efter aftale. Præsenterede sig selv. 
 
Tak til Louise for indsatsen i bestyrelsen. 
 
Henrik Jensen, ny Rektor på Gymnasie og Erhvervsskolen, er ikke 
afvisende for at overtage pladsen fra hans forgænger. Afklares 
antageligt i løbet af juni. 
Alternativet kan være at spørge en leder på SDE. 
Hvis ingen vil, så skal bestyrelsen forholde sig til konstitueringen. 
 

3 Fra Elevrådet 
v. elevrådsmedlemmer  

Ingen Elevrådsmedlemmer, da der ikke har været møde siden sidst. 

4 Bus 144 – bekymring i relation 
til besluttet ændring af rute 
Drøftelse 
v. formanden 

Det lader til at Sydtrafik har lagt sig fast på ændringen af ruten ift. 
ikke længere at køre ind i Stenderup Kroager med bus 144 morgen 
og eftermiddag.  
Det lader også til at politiet har vurderet overfor Sydtrafik og 
politikere at Tingvejen ikke længere vurderes at være trafikfarlig, 
efter at der er lavet helle-anlæg. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at fremsende en bekymringshenvendelse 
til forvaltninger og de politisk ansvarlige ift. hvad der så gøres. 
Forældre anser det for at være stærk bekymrende at skolebørn skal 
krydse Tingvejen for at komme til og fra bus 144. 
 
Konkret tekst til bekymringsskrivelse drøftet og aftalt. 
Skoleleder fremsender til skolechef og respektive direktører og 
politiske udvalg. 
 

5 Drøftelse af dispensation ift. 
antal klasser på kommende 8. 
årgang. 
Forsat arbejde med… 
v. formand 

Drøftelse af muligheden for at søge en dispensation ift. antal elever 
i klasserne på kommende 8. årgang. 
PT er elevtallet forventeligt 57 elever pr. 1. skoledag. Et elevtal der 
ret sikkert viser sig at være lavere når vi når frem til august. 
 



 
Ledelsen og lærerteamet ønsker at lave en klassesammenlægning til 
to klasser i kommende 8. klasse, i stedet for at først at lave den i 9. 
klasse, - eller kort efter skolestart i august. 
 
Samlet set il det give de bedste muligheder for at lave to rolige 
skoleår for årgangen, - hvor fokus kan være på trivsel, fællesskab og 
læring. 
 
Alle resurser bliver på årgangen, sådan at der er god mulighed for 
holddeling og særlig indsats. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om en ansøgning om dispensation til at 
starte op med mere end 28 elever i kommende 8. klasser, - hvis det 
skulle vise sig at blive nødvendigt. 
 
Skoleleder fremsender ansøgning til skolechef. 
 

6 Juniormesterlære 
Orientering 
v. skoleleder 

I uge 21 var der info-møde. 
8-9 deltagende elever med forældre. 
Nu skal hver familie overveje mulighederne. 
De har frist til start/midt juni. 
Man skal, som udgangspunkt selv finde sin praktikplads. 
 
Der er også andre muligheder for at lave tilpassede skoletilbud, i §9 
og §33. 
Vi forventer ikke mange aftaler om juniormesterlære. 
 

  7 Skolemad på ST 
Orientering – nyt i sagen? 
v. skoleleder 

Info udsendt til forældre via AULA. 
Ministeriet havde sendt en pressemeddelelses ud inden skolerne 
var blevet orienteret. 
 
Nina har i nogen tid haft kontakt til en mulig leverandør. 
Der er lave aftale om at spisning kan forgå i Teglgårdshallen. 
Nu sættes tingene på skinner, så vi forhåbentligt kan blive klar til 1. 
skoledag. 
 

8 Fra møde med politisk udvalg 
20/5 
Skoleudviklingssamtalen mv 
v. formand 

Drøftelse af hvordan vi arbejder ind i den nye mulighed med at 
skolebestyrelserne kan deltage i skoleudviklingssamtalerne. 
 
Det er uklart om der formuleres en form for ”ramme” centralt fra. 
Skoleleder undersøger. 
Det vil formodentligt være formand og næstformand der kan 
komme med til samtalerne. 
 
Der skal tages højde for at forarbejdet skal finde plads i bestyrelsens 
arbejde. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9 Møderække skoleår 25/26 
Drøftelse og aftale 
v. skoleleder 

Drøftet og besluttet. 
Se nederst i referatet. 
 

10 Forberedelse af evt. ønsker til 
næste kommunalbudget. Midler 
til faglokaler og læringsmiljøer. 
Drøftelse. 
v. formand 

Bestyrelsen og medarbejdere oplever, at de mange små og 
utidssvarende klasselokaler på afd. Søndre hæmmer mulighederne 
for at udvikle Playful Learning. 
 
Midler fra ”kvalitetsløft af folkeskolen”, oprindeligt tænkt til 
faglokaler, kan også søges til løft af læringsmiljø. Det drejer sig på 
kommunalt plan om ca. 4. mio. kr. om året. 
Læringsmiljøer der er utidssvarende, kan bedst, hurtigst og billigst 
afhjælpes ved, at der gøres noget ved nogle af de meget små UV-
lokaler på mellemtrin og i indskoling på afd. Søndre. 
 
Bestyrelsen foreslår at ledelsen udarbejder budgetønske i relation 
hertil, som kan fremsendes i forbindelse med den kommunale 
budgetlægning. 
 

11 Status medarbejdere og 
ansættelser 
Orientering 
v. skoleleder 

I G-klasser og Center ansættes 4 medhjælpere og pædagogiske assistenter 
pga. flere tunge elever. Disse stillinger er nu besat. 
Der er også ansat to vikarer for pædagoger i barsel. 
 
Vi forventer at ansætte en ny pædagog til Børnehaven i løbet af juni, med 
opstart til august. 
 
I almen SØ er ansat en ny medhjælper mhp. to voksne i 0. – 1. klasse. 
På St går en medarbejder op i tid af samme årsag. 
 

11 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i 

almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  
• Ledelsen 

 
IAB 
 
 
 
 

11 Evt.  
Næste møde 

 
Kunne det være en ide at undersøge hvordan eleverne på 6. årgang 
har opfattet gennemgangen af valgfag, før deres valg, ift. om det 
havde været en tryg oplevelse. 
 



 
Møderække kommende skoleår – mødetid er mandage fra 17.30 til 20.00: 

• 8/6 Afd. Søndre 

 
 

_______________________                                                     _________________________ 

Dorthe Meier                                                                               Christina Sønderby Hedegaard                                                   
Formand                                                                                       Næstformand 

 

______________________                                                        ________________________ 

Birgitte Cammelbeck                                                                   Kristina Nøhr Højgaard 

 

______________________                                                         ________________________ 

Anna-Louise Risager Jensen                                                       Margit B. Schröter 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Nina Kjær Madsen                                                                        Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Christian Bo Petersen                                                                   Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

_______________________                                                        __________________________ 

Nina van den Berg - viceskoleleder                                            Søren Rahbek - skoleleder 

• 18/8 Afd. Søndre 

• 22/9 Afd. Søndre 

• 27/10 Afd. Søndre 

• 17/11 Afd. Søndre 

• 15/12 Afd. Søndre 

• 19/1 Afd. Stenderup 

• 23/2 Afd. Søndre 

• 30/3 Afd. Søndre 

• 4/5 Afd. Stenderup 


